
-Dagsorden bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd  

den 08.10. 2019 kl. 18.00, Vilde Vulkaner, 4760 Vordingborg 
 

  

Vordingborg 

Idrætsråd 

 Dagsorden Referat  

Deltagere: 

Henrik Pape 

Ole Madsen 

Lars Kleist 

Peer Pedersen 

Nick Hansen 

Jan Friberg 

Bill Rene Hansen 

Jan Clausen, suppleant 

Ulla Røngård, suppleant 

Afbud:      Bill   

                Nick    

            

 

 

 

Dato, tid og sted: 
Tirsdag den 08. oktober 2019  kl. 18.00 

Vilde Vulkaner Vordingborg 

 

Referent: 
Henrik Pape 

 

 

1.  Sidste referat 

 IAB 

2.  Facebook, 

Hjemmeside 

  

3. Økonomi 

Status og Aktiv havn regnskab Ole gennemgik regnskabet dd. 

Der er sendt regning til kommunen for ½ af Papkasse 

Show.  

4.  Formål Vision og målsætning Gennemgang af de nye visioner. 

5. Kommende møder 

28.10 Møde om folkeoplysning 

11.11 Dialogmøde med KIF Udvalget 

20.11 Møde med forvaltningen 

20.11 DGI møde kl. 18.00 Sakskøbing 

24.11 Regionsmøde med Idrætsråd 

 

Mødet den 11.11 er slået sammen med mødet den 

28.10,indkaldelse er sendt ud, man tilmelder selv. 

14.10 kl. 16.30 møde med Vordingborg Badminton Klub 

Pape, Kleist og Friberg deltager 

21.10 kl.16.00 møde med KIF udvalget 

Pape, Kleist, Clausen, Friberg deltager 

6. Opgaver i bestyrelse  Alle skal beskrive de opgaver de løser. 

7. Aktiv havn. 

Evaluering Budget vedhæftet, evaluering fra Annelise vedhæftet. 

Det samlede budget ser ud til at holde, der er dog 

afvigelser internt i budgettet, Nick sørger for at hente de 

sidste regninger ind, så Ole kan betale. 

Der var et begrænset antal gæster på dagen, 

opbakningen fra foreninger ( 9 styk) var som de øvrige 

år. 

Markedsføringsmaterialet skal fremover være uden 

årstal mm. Så det kan genbruges år til år. 

Jan Friberg inviterer foreningerne til evalueringsmøde i 

sejlklubbens lokaler. 



I evalueringen deltager  Friberg, Kleist, Clausen, Ulla, 

Nick samt Søren og Annelise. 

Aktiv havn fremadrettet. 

Arbejdsgruppen til 2020, vil bestå af Friberg, Kleist, 

Clausen, Ulla, samt Søren og Annelise, samt en eller 

flere lokale folk fra Præstø, Friberg sørge for at kontakte 

Præstø folkene.  

Aktiv havn skifter navn til foreningernes dag, Kleist 

ændrer hjemmesiden og Facebook. 

Clausen og Kleist laver postkort med nyt navn og logo. 

Mønske foreninger snakkede om at lave deres eget 

arrangement hvert år.  

8. Kommunen 

Facilitetsundersøgelse 

 

 

 

 

 

Dialog med kommunen 

 

 

 

 

 

Budget katalog  

Ved gennemgang af tilstandsrapporterne på de 10 

undersøgte haller, rejses der flere spørgsmål end svar. 

Der er et konkret eksempel på at det beløb som  arkitekt 

firmaet har sat ind er 370% dyrere end de faktiske 

omkostninger. 

 

Hvad er vores strategi?       Samarbejdsaftalen… 

Vi er meget utilfredse med den måde kommunen 

forvalter samarbejdsaftalen, vi føler ikke vi bliver taget 

seriøse og at vi bliver hørt i de sager der vedrører 

idrætten.   

 

Til trods for at vi vores første høringssvar til budgettet 

skrev at vi forventede at blive medinddraget er dette 

ikke sket. Så vi har bedt forvaltningen om at sætte et 

møde op med os, med deltagelse af politikkere, 

forvaltning. 

9. Eventuelt 

Henvendelse fra klubber 

 

 

 

 

 

Julefrokost 

Vi har fået en henvendelse fra en klub som har  

problemer med at få den fornødne haltid i Mønshallen. 

Ulla spørger i hallen og svarer klubben. 

Vordingborg Badminton klub har bedt om vi deltager i et 

møde mellem dem og Thorbjørn Kolbo 

 

Der blev spurt om vi skulle holde en julefrokost i januar. 

Vi vender det på november mødet. 

9. Næste møde 

 

 29.10 kl. 18.00 Sted kommer med dagsorden. 

 


